



QUESTIONS AND ANSWERS (“QA”)

ISSUED TO ALL PROPONENTS

QA No.:	1
RFP #:	19200012
RFP Title:	Innovating for Maternal and Child Health in Africa Summative Evaluation
Issue Date:	September 24, 2019
Issue by:	Lindsay Empey

DETAILS OF THIS DOCUMENT

This QA document is being issued to respond to questions submitted by Proponents seeking further clarification.

QUESTION 1:

Can both individuals and companies apply or just individuals?

ANSWER:

Both individuals and companies may apply, if individuals are forming a team for submission, please keep in mind that we will only be issuing one contract so one member of the team will need to take the lead, for contracting purposes.

QUESTION 2:

Is this an open tender or closed to an invited group of potential tenderors?

ANSWER:

This is an open tender

QUESTION 3:

Re RFP 19200012, can we get clarification on acceptable means to prove skills required under the Rated Requirements R1. For example, what could we refer to under the Response column as "proven strong report writing... using non-technical language...?" Would the elements under the technical proposal and CVs submitted be considered for R1 or do we need to submit specific statements to address these?

ANSWER:

In order to demonstrate these skills the proponent should include in their response a minimum of one (1) up to a maximum of three (3) examples of similar services. Maximum length of each example should be two (2) pages. Additionally, the proponent can submit reports and/or letters of references from clients as supporting evidence.

END OF QA - ENGLISH

QUESTIONS ET RÉPONSES (“QR”)

TRANSMISES À TOUS LES SOUMISSIONNAIRES

N° de ces QR :	1
N° de la DDP :	19200012
Titre de la DDP :	Innovation pour la santé des mères et des enfants d’Afrique
Date d’émission :	September 24, 2019
Auteure:	Lindsay Empey

DÉTAILS SUR CE DOCUMENT

Les présentes questions et réponses sont publiées en vue de répondre aux questions des soumissionnaires qui souhaitent obtenir des précisions.

QUESTION 1 :

Les particuliers et les entreprises peuvent-ils présenter une demande, ou seulement les particuliers ?

RÉPONSE :

Tant les particuliers que les entreprises peuvent présenter une demande. Si des particuliers se regroupent en équipe aux fins de la soumission, veuillez noter que nous ne produirons qu’un seul contrat, de sorte qu’un membre de l’équipe devra agir à titre de responsable aux fins de la passation du contrat.

QUESTION 2 :

S’agit-il d’une demande de propositions ouverte ou réservée à un groupe invité de soumissionnaires potentiels ?

RÉPONSE :

Il s’agit d’une demande de propositions ouverte.

QUESTION 3 :

En ce qui concerne la DDP 19200012, pouvons-nous obtenir des précisions sur les moyens acceptables de démontrer les compétences requises sous Exigences cotées, C1 ? Par exemple, quels documents pourrait-on citer dans la colonne de réponse pour démontrer « des compétences solides et avérées en rédaction de rapports... au moyen d’un langage non technique » ? Les éléments de la proposition technique et les CV soumis seront-ils pris en compte pour démontrer les compétences C1 ou devons-nous soumettre des énoncés spécifiques pour aborder ces compétences ?

RÉPONSE :

Afin de démontrer ces compétences, le soumissionnaire devrait inclure dans sa réponse un minimum d’un (1) à un maximum de trois (3) exemples de services similaires. Chaque exemple ne devrait pas dépasser deux

(2) pages. De plus, le soumissionnaire peut soumettre des rapports ou des lettres de référence de clients à titre de preuve à l'appui.

FIN DE LA SECTION QR - FRANÇAIS
